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Protokoll styrelsemöte 
 
 

Föreningens namn  Svenska Pudelklubben Norra avdelningen 

Datum   2024-11-19 

Plats   Teams 

Tid:   19.00 

Protokoll nr:  9 

Styrelsens sammansättning Ordförande          Mathilda Lindberg 

och närvaro                            Vice ordförande  Beatrice Utterström 

                                                 Kassör                 Ann Hammarström 

                                                 Sekreterare         Camilla Moqvist ej närvarande 

                                                  Ledamot              Christel Sjödin ej närvarande 

                                                  Ledamot              Olivia Steinholtz  

                                                  Ledamot              Gunilla Sundling 

                                                 Suppleant            Maria Wassberg 

                                                 Suppleant            Christina Gunillasson ej närvarande 

 

1.  Mötet öppnas 
 

2.  Val av sekreterare 
Mötet valde Beatrice Utterström till sekreterare. 
 

3.  Val av justeringsperson 
Mötet valde Gunilla Sundling till justeringsperson. 
 

4.  Föregående Protokoll 
Mötesprotokoll nr 8 gick igenom och lades till handlingarna. 
 

5.  Ekonomi 
Kassör meddelar att Gnarputställningen gått med plusresultat. 
 

6.  Pudelnytt, Facebook och Hemsidan 

• Nya hemsidan lanserad. Önskemål om ev ändringar/tillägg kan skickas 
till Beatrice som fortsätter som hemsideansvarig tills vidare. 

• Ingen nytt avseende facebook. 

• Info inskickad till Pudelnytt i samband med manusstopp. 

• Nästa Pudelnytt manusstopp i mitten på februari. 

7.  Rapport från Aktivitetskommittén  

• Ombud i Östersund 
Kia Bergebo och Chris Forsström önskar få bli ombud i Östersund. 
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Mötet beslutade att Kia och Chris blir ombud för Östersund. Olivia 
meddelar dem detta och skickar ombudsinfo. 

 

8.  Rapport från Utställningskommittén  

• Rapport från utställningar 2024 
Generellt gått plus över året tack vare bra med sponsring och mer 
anmält än förväntat. Utvärderingar av utställningarna genomförd inom 
kommittén med plan för förbättringar inför kommande år. Fått positiv 
feedback från en av huvudsponsorerna avseende deras synlighet på 
bilder. 

• Status utställningar 2025 
Plan att hålla inofficiell utställning utöver de officiella utställningar som 
är godkända. Mer info om detta meddelas på nästa möte då 
utställningskommittén har möte avseende inoffen 24/11. 
Domare klara för samtliga officiella utställningar 2025. 

• Status utställningar 2026 
Utställningar för år 2026 är nu godkända. Planering påbörjad. 

• Status utställningar 2027 
Önskemål om att hålla 3 utställningshelger med totalt 4 utställningar 
över året. 
o 29-30/5 i samband med SNKKs utställning i Piteå (ej klart vilken 

dag grupp 9 går). 
o 24-25/7 - dubbelutställning i Umeå, rasspecial i två dagar. 
o 2-3/10 - i samband med VNKKs utställning i Sundsvall (ej klart 

vilken dag grupp 9 går). 
Mötet beslutar att ansöka om dessa helger till CS på önskemål 
från utställningskommittén. 

• Önskemål nya medlemmar i utställningskommittén  
Agnes Snäll och Disa Östman önskar gå med. Mötet beslutar att de är 
nya medlemmar i utställningskommittén. 

 

9.  Inkomna skrivelser 

• SPK västra Protokoll nr 7 2024-09-21 – tagit del av. 

• VB: Revidering utställningsregler 2027 – tagit del av. Skickat till 
utställningskommittén som ej haft några kommentarer. Styrelsen har 
inte heller några kommentarer. 

• Fråga från medlem om bedömning - besvarat av Mathilda. 

• Protokoll södra 5 till 8 – tagit del av. 

• Kallelse till Pudelfullmäktige 2025 – tagit del av. CS vill ha våra 
delegater senast 7 mars. 

• Protokoll från SKK – tagit del av. 

• Ytterligare protokoll SKK – tagit del av. 

• Informationsblad – beställning. Mathilda beställt 50 st för framtida 
användning. 

• Lansering av nya hemsidan – tagit del av. 

• Fråga från medlem om nytt diplom – besvarat av Mathilda. 

• Inbjudan till planeringsmöte - inkommit till Mathilda. Gäller 
uppfödarutbildningens fysiska del. Beatrice och Camilla deltar den 
26/11. 

• Datum och domare almanackan – besvarat av Beatrice. 
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• Verksamhetsberättelse – ska skickas till CS senast 31 januari via 
formulär. 

• SPK Västra Protokoll nr 8 – tagit del av. 

• Fråga från medlem om uppfödare av Storpudel – Mathilda besvarar och 
hänvisar till Pudelklubbens uppfödarlista (som kommer upp på nya 
hemsidan vid tillfälle). 

 

10.  Övriga punkter 
 

• Planering årsmöte 
Mathilda har meddelat valberedningen om vilka styrelsemedlemmar 
som ej kommer sitta kvar. Olivia ordnar inbjudan till årsmötet och 
skapar evenemang på facebook.  
I övrigt planeras mötet in mappen på Teams. 

• Uppfödarutbildningen i Norra  
Möte 26/11 inför den fysiska träffen som sker någon gång i februari. 
Mathilda frågat om vad de önskar få hjälp med för att kunna förbereda 
inför mötet men ej fått bra svar. Lite kort info fick vi ta del av på mötet 
mellan CS och avdelningarna men önskemålet om ytterligare info har vi 
ej fått respons på. 

• Rapport möte med CS och avdelningarna 16/10 
Beatrice har skrivit sammanfattande minnesanteckningar. Mötet går 
igenom dessa. 
 

 Nästa möte 
 

• 28/1, kl 19. 
 

11.  Mötet avslutas 
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Protokoll styrelsemöte 
 
 


Föreningens namn  Svenska Pudelklubben Norra avdelningen 


Datum   2024-11-19 


Plats   Teams 


Tid:   19.00 


Protokoll nr:  9 


Styrelsens sammansättning Ordförande          Mathilda Lindberg 


och närvaro                            Vice ordförande  Beatrice Utterström 


                                                 Kassör                 Ann Hammarström 


                                                 Sekreterare         Camilla Moqvist ej närvarande 


                                                  Ledamot              Christel Sjödin ej närvarande 


                                                  Ledamot              Olivia Steinholtz  


                                                  Ledamot              Gunilla Sundling 


                                                 Suppleant            Maria Wassberg 


                                                 Suppleant            Christina Gunillasson ej närvarande 


 


1.  Mötet öppnas 
 


2.  Val av sekreterare 
Mötet valde Beatrice Utterström till sekreterare. 
 


3.  Val av justeringsperson 
Mötet valde Gunilla Sundling till justeringsperson. 
 


4.  Föregående Protokoll 
Mötesprotokoll nr 8 gick igenom och lades till handlingarna. 
 


5.  Ekonomi 
Kassör meddelar att Gnarputställningen gått med plusresultat. 
 


6.  Pudelnytt, Facebook och Hemsidan 


• Nya hemsidan lanserad. Önskemål om ev ändringar/tillägg kan skickas 
till Beatrice som fortsätter som hemsideansvarig tills vidare. 


• Ingen nytt avseende facebook. 


• Info inskickad till Pudelnytt i samband med manusstopp. 


• Nästa Pudelnytt manusstopp i mitten på februari. 


7.  Rapport från Aktivitetskommittén  


• Ombud i Östersund 
Kia Bergebo och Chris Forsström önskar få bli ombud i Östersund. 
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Mötet beslutade att Kia och Chris blir ombud för Östersund. Olivia 
meddelar dem detta och skickar ombudsinfo. 


 


8.  Rapport från Utställningskommittén  


• Rapport från utställningar 2024 
Generellt gått plus över året tack vare bra med sponsring och mer 
anmält än förväntat. Utvärderingar av utställningarna genomförd inom 
kommittén med plan för förbättringar inför kommande år. Fått positiv 
feedback från en av huvudsponsorerna avseende deras synlighet på 
bilder. 


• Status utställningar 2025 
Plan att hålla inofficiell utställning utöver de officiella utställningar som 
är godkända. Mer info om detta meddelas på nästa möte då 
utställningskommittén har möte avseende inoffen 24/11. 
Domare klara för samtliga officiella utställningar 2025. 


• Status utställningar 2026 
Utställningar för år 2026 är nu godkända. Planering påbörjad. 


• Status utställningar 2027 
Önskemål om att hålla 3 utställningshelger med totalt 4 utställningar 
över året. 
o 29-30/5 i samband med SNKKs utställning i Piteå (ej klart vilken 


dag grupp 9 går). 
o 24-25/7 - dubbelutställning i Umeå, rasspecial i två dagar. 
o 2-3/10 - i samband med VNKKs utställning i Sundsvall (ej klart 


vilken dag grupp 9 går). 
Mötet beslutar att ansöka om dessa helger till CS på önskemål 
från utställningskommittén. 


• Önskemål nya medlemmar i utställningskommittén  
Agnes Snäll och Disa Östman önskar gå med. Mötet beslutar att de är 
nya medlemmar i utställningskommittén. 


 


9.  Inkomna skrivelser 


• SPK västra Protokoll nr 7 2024-09-21 – tagit del av. 


• VB: Revidering utställningsregler 2027 – tagit del av. Skickat till 
utställningskommittén som ej haft några kommentarer. Styrelsen har 
inte heller några kommentarer. 


• Fråga från medlem om bedömning - besvarat av Mathilda. 


• Protokoll södra 5 till 8 – tagit del av. 


• Kallelse till Pudelfullmäktige 2025 – tagit del av. CS vill ha våra 
delegater senast 7 mars. 


• Protokoll från SKK – tagit del av. 


• Ytterligare protokoll SKK – tagit del av. 


• Informationsblad – beställning. Mathilda beställt 50 st för framtida 
användning. 


• Lansering av nya hemsidan – tagit del av. 


• Fråga från medlem om nytt diplom – besvarat av Mathilda. 


• Inbjudan till planeringsmöte - inkommit till Mathilda. Gäller 
uppfödarutbildningens fysiska del. Beatrice och Camilla deltar den 
26/11. 


• Datum och domare almanackan – besvarat av Beatrice. 
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• Verksamhetsberättelse – ska skickas till CS senast 31 januari via 
formulär. 


• SPK Västra Protokoll nr 8 – tagit del av. 


• Fråga från medlem om uppfödare av Storpudel – Mathilda besvarar och 
hänvisar till Pudelklubbens uppfödarlista (som kommer upp på nya 
hemsidan vid tillfälle). 


 


10.  Övriga punkter 
 


• Planering årsmöte 
Mathilda har meddelat valberedningen om vilka styrelsemedlemmar 
som ej kommer sitta kvar. Olivia ordnar inbjudan till årsmötet och 
skapar evenemang på facebook.  
I övrigt planeras mötet in mappen på Teams. 


• Uppfödarutbildningen i Norra  
Möte 26/11 inför den fysiska träffen som sker någon gång i februari. 
Mathilda frågat om vad de önskar få hjälp med för att kunna förbereda 
inför mötet men ej fått bra svar. Lite kort info fick vi ta del av på mötet 
mellan CS och avdelningarna men önskemålet om ytterligare info har vi 
ej fått respons på. 


• Rapport möte med CS och avdelningarna 16/10 
Beatrice har skrivit sammanfattande minnesanteckningar. Mötet går 
igenom dessa. 
 


 Nästa möte 
 


• 28/1, kl 19. 
 


11.  Mötet avslutas 
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